
ALGEMENE LEDENVERGADERING
IJMUIDER REDDINGSBRIGADE
Dinsdag 25 juni 2024 20.00 uur, locatie paviljoen Noordzee.

Aanwezig bestuur: Sven van den Goorbergh, Irene Bal, Chris van Velzen, Kees Buis, Kim de Vlieger,

Jeroen Groot, Tim Langenberg.

Aanwezige leden: 37 (incl. bovenstaande leden)

Afbericht: 11

1. Opening
De voorzitter opent de vergadering om 20.10 uur en heet de aanwezigen welkom bij deze algemene

ledenvergadering.

2. Ingekomen stukken en mededelingen
De secretaris heeft geen stukken voorafgaand aan de vergadering ontvangen.

3. Notulen ALV 21 maart 2023
De notulen worden zonder op- of aanmerkingen door de vergadering goedgekeurd.

4. Bespreken jaarverslagen bestuursleden
De bestuursleden hebben hun deelverslagen van het jaarverslag toegelicht middels een presentatie.

De volgende vragen zijn gesteld:

- Jaarverslag secretariaat:

- Wat is de stand van zaken met de donateurs? De hoeveelheid donateurs blijft stabiel.

Elk jaar wel wat uitschrijvingen maar ook wat nieuwe donateurs die zich aanmelden.

- Jaarverslag Zwembad:

- Is er een vergelijking gemaakt tussen de hoeveelheid kinderen van 5 jaar oud in de

gemeente Velsen nu met 5 jaar terug? Nee dat is niet gedaan.

- Jaarverslag Strand: geen vragen.

- Jaarverslag Materiaal: geen vragen.

- Jaarverslag Opleidingen: geen vragen.

- Jaarrekening Penningmeester:

- Hoeveel kostte de nieuwe boot? €74.906,-
- Hebben we invloed op de indexering en verhoging van het zwembad?We hebben

hier tot dusver geen invloed op, SRO en hiervoor de gemeente hebben geen

instemming nodig van de verenigingen. We zijn wel steeds beter in overleg met de

andere verenigingen en gaan kijken of we hier wel invloed op kunnen krijgen.

- Waarom zit er zo’n groot verschil in werkelijk/begroot bij de posten exploitatie en

reserveringen? Dit komt voornamelijk door de boot die een jaar vooruit geschoven is,

hierdoor komt het in de reserveringen te staan. Hier valt ook de borg voor de pols-

bandjes en de te veel ontvangen subsidie onder die nog terugbetaald moeten worden.

- Hoe gaat het met de reservering voor het 100 jarig bestaan? Er zit nu 5 euro per lid

per jaar in. Dit is een apart potje wat speciaal voor het 100 jarig bestaan

gereserveerd wordt.

De vergadering is akkoord gegaan met alle deelverslagen en daarmee het jaarverslag over 2023.



5. Vaststelling begroting 2025
De penningmeester geeft een toelichting op de begroting. Tevens wordt benadrukt dat hier nog

kleine onvoorziene wijzigingen in kunnen voorkomen zoals bijvoorbeeld plots gestegen

brandstofkosten etc.

De begroting voor 2025 wordt zonder op- of aanmerkingen goedgekeurd.

6. Vaststelling contributie & minimumdonatie 2025
Het bestuur stelt voor:

● De contributie te verhogen met €5,00;
● De zwembadbijdrage te verhogen met €12,50;
● De minimumdonatie ongewijzigd te laten.

De vergadering gaat akkoord met de voorgestelde verhoging. De bedragen voor 2024 zijn als volgt

vastgesteld:

- Contributie (voor alle leeftijden) € 40,00;
- Zwembadbijdrage inclusief examengeld (alle leeftijden) € 150,00;
- Zwembadbijdrage banenzwemmers €80,00;
- Minimumdonatie € 15,00.

7. Verslag kascommissie & benoeming nieuwe kascommissie
Nils van den Goorbergh heeft zich aangemeld voor de kascommissie en de vergadering heeft geen

bezwaar gegeven tegen zijn toetreding. De kascommissie bestaat voor 2024 uit Kirsten van Zandvoort

(langstzittend), Emma Meines, Hanno Holtackers (eerste plaatsvervangend lid) en Nils van den

Goorbergh (tweede plaatsvervangend lid).

8. Bestuursverkiezing

Kim de Vlieger, bestuurslid zwembad, is aftredend en heeft aangegeven zichzelf opnieuw verkiesbaar

te willen stellen. Er zijn geen andere gegadigden gemeld en de algemene ledenvergadering gaat

unaniem akkoord met de verlenging van haar bestuursperiode.

Chris van Velzen, penningmeester, is aftredend en heeft aangegeven zich niet verkiesbaar te stellen.

Irene Bal, huidige secretaris heeft aangegeven zich verkiesbaar te stellen voor de functie van

penningmeester, waarmee de functie van secretaris vrij komt. Er zijn helaas geen gegadigden gemeld

voor de functies van penningmeester ofwel secretaris. Irene Bal is unaniem verkozen tot

penningmeester.

De functie van secretaris is tijdens de vergadering niet vervuld. De leden zijn gevraagd actief op zoek

te gaan naar een nieuwe secretaris. Tot die tijd tracht het bestuur de taken onderling te verdelen,

maar er is hierbij wel benoemd dat hier onvoldoende ruimte voor is. Dit kan dus mogelijk gevolgen

hebben.

9. Verkiezing continuïteitscommissie
Conform de nieuwe statuten werkt de continuïteitscommissie ook middels een rooster van aftreden.

De continuïteitscommissie is vorig jaar opgezet en Richard Broersen, Christopher Broek, Ian Stewart,

Patrick Jore en Lisanne Goedhart zijn toegetreden tot de continuïteitscommissie.

Patrick Jore en Lisanne Goedhart zijn in 2024 aftredend, Patrick Jore heeft aangegeven zich opnieuw

verkiesbaar te stellen en Lisanne Goedhart heeft aangegeven af te treden. Patrick Jore is opnieuw

verkozen en Rense Pals is toegetreden.



10. Eventueel ingediende voorstellen
Er zijn vooraf geen voorstellen ingediend bij het bestuur.

11. Uitreiking oorkondes
In 2024 hebben de volgende mensen een jubilea: Rense Pals (10 jaar), Gina Plug (10 jaar), Niels van

den Berg (10 jaar), Irene Bal (10 jaar), Jort Gouverneur (20 jaar), Lisanne Goedhart (20 jaar),

Annemarie Nijssen (30 jaar). Hier hebben zij een oorkonde voor gehad. Er volgt op een later moment

ook een praktisch bedankje, als vervanging voor de speldjes die afgelopen jaren zijn uitgereikt.

Daarnaast heeft de algemene ledenvergadering unaniem besloten om Peter Bal erelid te maken

wegens zijn jarenlange inzet in het zwembad, waar hij na 40 jaar is gestopt met lesgeven.

12. Rondvraag
In de rondvraag zijn geen vragen meer naar voren gekomen.

13. Sluiting
De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun inbreng, wenst iedereen een fijne avond en sluit de

vergadering om 21.10 uur.

Voorzitter Secretaris Penningmeester

S.R. van den Goorbergh. I.D. Bal C.R. van Velzen


